

- ◎ 中国人文社会科学核心期刊扩展版
- ◎ 中国科技核心期刊(社会科学部分)
- ◎ 国家新闻出版广电总局学术期刊
- ◎ 人力资源和社会保障部学术期刊

中國勞動

CHINA LABOR

2019年第06期
总第426期 06

农村流动人口工作贫困问题研究
——基于全国流动人口数据的实证分析

和谐劳动关系构建中劳动保障监察职能定位研究

共享经济下新就业形态的日本法律规制和劳动者保护



中國勞動 (月刊) CHINA LABOR

2019年第06期
总第426期

目录

本刊特稿

- 05 农村流动人口工作贫困问题研究
——基于全国流动人口数据的实证分析.....李长安 高春雷 左文琦

劳动经济

- 19 化解人口结构和劳动力结构矛盾的思路与对策研究
——以南通市为例.....苏永照
30 职业福利的国际研究主题演化路径探析.....刘艳华 丁学娜
45 和谐劳动关系构建中劳动保障监察职能定位研究.....黄国琴

国际前沿

声明

本刊为中国学术期刊网络出版总库、中文科技期刊数据库、中国核心期刊（遴选）数据库收录，相关著作权使用费和稿费由本刊一并支付。如有异议，请在来稿时注明，本刊将做适当处理。

- 61 共享经济下新就业形态的日本法律规制和
劳动者保护.....仲琦（车红霞译）
76 应对数字化转型和新型劳动合同的劳动政策研究
.....许裁准（车红霞译）



CHINA LABOR

(Monthly)

NO.06,2019

Contents

Research on policies

- 05 Research on the Problem of Working Poverty in Rural Migrants
—— An Empirical Analysis Based on the National Migrants
Survey Data.....LI Chang-an, GAO Chun-lei, ZUO Wen-qi

Labor economics

- 19 Research on Resolving Contradiction between Population
Structure and Labor Structure
—— A Case of Nantong City.....SU Yong-zhao
- 30 Analysis of Themes Evolutions of International Research Papers
on Occupational Welfare.....LIU Yan-hua, DING Xue-na
- 45 Study on the Position of Labor Security Inspection Function in
the Construction of Harmonious Labor Relations
.....HUANG Guo-qin

Statement

This journal is included by China Academic Journals Integrated Online Database, Chinese science and technology Journals Database and China Core Journals (selection) Database. Copyright royalties and payment for articles shall be paid by the journal. If you have any enquiries, please contact us when you submit your article, and we will deal with this issue accordingly.

Topics in the world

- 61 Japanese Regulation and Labor Protection for New Employment
Relationships Related to the Sharing Economy
.....ZHONG Qi, CHE Hong-xia(Translator)
- 76 Studying on the Labor Policies for the New Labor Contract
under the Digital Transformation
.....Hur Jai-Joon, CHE Hong-xia(Translator)